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Ανάρτηση στην ιστοσελίδα της Ε.Σ.Κ.Α. 

αποφάσεων των Διοικητικών της  Συμβουλίων 

 

Διοικητικό Συμβούλιο 32/2-11-2022 

 

Αποφάσεις 

 

 

Θ Ε Μ Α  1ο: Επικύρωση Πρακτικού Δ.Σ. υπ΄αριθμ.31/19-10-2022 

 

Επικυρώνεται ως έχει το υπ΄αριθμ.  31/19-10-2022  πρακτικό  του Δ.Σ. 

 

Θ Ε Μ Α  2ο: Αλληλογραφία 

  

 Διαβάζεται η αλληλογραφία και ενημερώνεται το Δ.Σ 

 

 

Θ Ε Μ Α  3ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος Ανδρών-Γυναικών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Ανδρών- Γυναικών. 

 

Θ Ε Μ Α  4ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Αγοριών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Αγοριών. 

 

 

Θ Ε Μ Α  5ο: Θέματα Επιτροπής Πρωταθλήματος  Κοριτσιών 

 

Επικυρώνονται ως έχουν τα θέματα Επιτροπής Πρωταθλημάτων Κοριτσιών. 

 

Θ Ε Μ Α  6ο: Αποφάσεις—Ανακοινώσεις 

 

 

Α. Διαδικτυακή Μετάδοση (live streaming) Αγώνων και Εκδηλώσεων της 

Ε.Σ.Κ.Α. 

 

Το Δ.Σ της Ε.Σ.Κ.Α. αφού μελέτησε τις προτάσεις- εκδηλώσεις ενδιαφέροντος που 

εστάλησαν, αποφάσισε να αναθέσει στο κανάλι Youtube «Lay Up» την απευθείας 

διαδικτυακή μετάδοση των αγώνων (live streaming) των Πρωταθλημάτων, Τουρνουά 

& Κυπέλλων καθώς των πάσης φύσεως εκδηλώσεων της Ένωσης για την αγωνιστική 

περίοδο 2022-2023. 

 

Β. Ενημέρωση Υπεύθυνης Αναπτυξιακού ΕΣΚΑ κ.ΘΕΙΑΚΟΥ ΣΠΙΝΟΥ ΑΙΚ. 

 

Το μέλος του Δ.Σ και Επικεφαλής του Αναπτυξιακού Προγράμματος Κοριτσιών της 

Ένωσης κ. Κατερίνα Θειακού, ενημέρωσε τα υπόλοιπα μέλη ότι  ήρθε σε επικοινωνία 

με την Ομοσπονδία, κατά την οποία της προτάθηκε η δημιουργία Μικτής Κοριτσιών 

Ε.Σ.Κ.Α. 

Η κ. Θειακού απάντησε στην Ομοσπονδία ότι η Ένωση επιθυμεί την σύσταση Μικτής 

Κοριτσιών, αλλά προκειμένου να γίνει χρειάζεται παραχώρηση γηπέδου για την 
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διαδικασία επιλογής αθλητριών και προπονήσεων. Για τον λόγο αυτό αιτήθηκε την 

παραχώρηση του γηπέδου ΟΑΚΑ ΒΟΗΘ.  για δύο ώρες την εβδομάδα. 

 

Γ.Ενημέρωση Γ.ΓΛΥΚΑ για τα Οικονομικά Θέματα της ΄Ενωσης 

 

Το Δ.Σ ενημερώθηκε για την μελλοντική ενέργεια της Ταμίας κ. Ελισσάβετ 

Χατζηαγγελή και του αναπληρωματικού μέλους κ. Γιώργου Γλύκα (ο οποίος είναι 

λογιστής στο επάγγελμα) για εσωτερικό έλεγχο των οικονομικών της Ένωσης. 

Συγκεκριμένα, θα γίνει έλεγχος μέχρι και δέκα χρόνια πριν. 

Ο ίδιος ο κ. Γλύκας ενημέρωσε ότι έχει ήδη πάρει κάποια βιβλία εσόδων- εξόδων 

προηγούμενων ετών για τον έλεγχό τους. Επίσης η κ. Φάσουρα και ο κ. Γλύκας 

ενημέρωσαν ότι έχουν έρθει σε επικοινωνία με την συνεργαζόμενη τράπεζα 

Eurobank, για να λάβουν γνώση για την ύπαρξη μπλοκ επιταγών , για την ανάλυση 

επιταγών που έχουν εξοφληθεί από το 2012 έως και το 2016 μέσου του τραπεζικού 

της ΕΣΚΑ και ανάλυση κινήσεων  που αφορούν χρεώσεις του τραπεζικού 

λογαριασμού της ΕΣΚΑ.  

 

 

Μη ύπαρξης άλλου θέματος προς συζήτηση η συνεδρίαση έλαβε τέλος.- 

 

 


